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Op te bergen 
in de band van 
1 februari 2012 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de statenadviseur mede te delen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Cultuur en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 18 januari 2012 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie 
 
Woensdag 18 januari 2012 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 18 januari is als bijlage opgenomen 
bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
A. Huizing  (plv. voorzitter) 
mevrouw C. Aarsbergen-Ligtvoet (VVD) 
H.H. van de Boer (VVD) 
J.A. van Dalen (D66) 
H.N. van Eekelen (SP) 
mevrouw S.P.M. Gerrits (PVV) tot 17.00 uur 
E. Hemsteede (PvdA) 
W. van Heusden (ChristenUnie) 
mevrouw T. Hummel (PvdA) 
A. Kerstholt (VVD) 
H. Klaver (CDA) tot 17.30 uur 
K. Kuipers (GroenLinks)  
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA)  
tot 17.25 uur 
J. Slagter (PvdA) 
mevrouw G.H. Smith (GroenLinks) 
mevrouw M. Stijkel-Kuijpers (ChristenUnie) 
mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
J. Vester (SP) 
P.A. Zwiers (PvdA) 
 
mevrouw C.M. de Werd-Eijsink, statenadviseur 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
R.W. Munniksma (PvdA) 
A. van der Tuuk (PvdA) 

Afwezig: 
Mevrouw Smits (voorzitter) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De heer Huizinga geeft aan dat hij mevrouw Smits, de voorzitter. De voorzitter opent de vergadering. 
Agendapunt 10 wordt naar voren geplaats op de agenda. 
 
2. Verslag vergadering 30 november 2011 en de lijst van toezeggingen 
Het verslag van de vergadering van 30 november 2011 wordt vastgesteld. 
De lijst van toezeggingen wordt aangepast. Een actueel overzicht hiervan is aan deze samenvatting 
gehecht. 
 
3. Ingekomen stukken 
De VVD neemt het ingekomen stuk A2 (herijking Innovatief Actie programma Drenthe) mee in de be-
raadslaging van agendapunt 9. De fractie van Groen Links wil brief A.6 (Brief van 20 december 2011 
over Bezuinigingen 2012 RTV Drenthe en Biblionet Drenthe) agenderen voor de volgende vergade-
ring. De commissie stemt hier mee in. Deze brief wordt geagendeerd voor de commissie vergadering 
C&E van 7 maart 2012.. Daarnaast worden er door Groen Links vragen gesteld over de gevolgen van 
het verschuiven van agendapunten voor het inspreken door instanties die ook mogelijk bezwaar gaan 
maken tegen een besluit.  
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
4. Rondvraag 
De PvdA stelt een rondvraag over de stand van zaken bij het Drents Plateau. De VVD vraagt naar de 
ernst van de situatie. Groen Links vraagt wanneer de commissie dan geïnformeerd wordt. 
 
Gedeputeerde Munniksma antwoordt dat er een ernstige situatie is. GS is in gesprek met partijen want 
er is een fors probleem. Binnen twee à drie weken informeel de commissie en later formeel op de 
hoogte te stellen van de situatie bij het Drents Plateau. 
 
5. Statenstukken/brieven 
 
5a. Brief van college van Gedeputeerde Staten d.d. 9 november 2011 over Stand van zaken 

aanleg recreatieve vaarverbinding Erica-Ter Apel.  
 
Samenvattende reactie van de fracties: 
Geagendeerd op verzoek van de fractie van CDA. Het CDA vindt het een medeverantwoordelijkheid 
van de provincie vanuit de sociale economische versterking. 
Alle fracties geven unaniem een positieve reactie op de eerste vraag van het CDA betreffende: “bent u 
het eens dat de kansen benut moeten worden om de sociaal-economische positie van Zuidoost Dren-
the te versterken” 
De CU, Groen Links, PvdA  en PVV vinden de tweede vraag: “Bent u het eens dat de provincie Dren-
the samen met het gemeentebestuur van Emmen perspectiefvolle economische initiatieven van de 
kant van het bedrijfsleven die passen in het projectplan/gebiedsplan voor de vaarverbinding moet on-
dersteunen en evt. belemmeringen daartoe moet wegnemen?” een gemeentelijke aangelegenheid. 
D66 wil weten hoe de gemeente hier tegenaan kijkt. De VVD is van mening dat het wel sneller mag 
gaan en is benieuwd wat het consortium hier van vindt. De SP ziet in de tweede vraag een duidelijke 
gezamenlijke rol voor gemeente en provincie. Het CDA en de VVD zouden een zwaardere inzet willen 
zien van de gedeputeerde. De VVD en CDA stellen vragen over de rol van de provincie.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Munniksma laat weten de sociaal economische impuls belangrijk te vinden maar ook 
begrip te hebben voor de veranderende omstandigheden waardoor gemeenten nu hun afweging moe-
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ten maken. Gedeputeerde Munniksma vindt terughoudendheid op zijn plaats en zal informeel in ge-
sprek gaan met de gemeente Emmen. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Munniksma zegt toe: de opvatting van de gemeente terug te koppelen aan de commis-
sie. 
Gedeputeerde Munniksma zegt toe: In de regionale omgevingsvisies zullen ook de plannen uit de 
particuliere sector worden meegenomen. 
 
 
5b. Brief van college van Gedeputeerde Staten d.d. 24 november 2011 over Uitvoeringspro-
gramma Jeugdzorg 2012 (incl. inspraaknotitie) 
Samenvattende reactie van de fracties: 
De commissie reageert positief op het uitvoeringsprogramma. Zij vindt het tegenvallen dat er maar 
één gemeente heeft gereageerd. De commissie stelt vragen over het proces van de transitie van de 
jeugdzorg naar de gemeenten. Groen Links stelt vragen over de veranderende rol van bureau jeugd-
zorg en de gevolgen voor het personeel. Groen Links pleit voor het behouden van taken voor de pro-
vincie in verband met de Drentse schaal. De SP pleit voor haalbare doelstellingen in het programma 
en waarborgen in de afspraken met gemeenten. De VVD stelt vragen over de risico’s als de middelen 
teruglopen. De PvdA bepleit dat er meer gewerkt moet worden vanuit de scholen. De betrokkenheid 
van de Inspectie voor de jeugdzorg wordt door de PVV naar voren gebracht. CDA stelt vragen over 
taken die worden afgebouwd als ze niet worden overgenomen door de gemeenten. De CU vraagt 
aandacht voor de steeds jonger wordende zwerfjongeren. D66 stelt vragen over het basis kader voor 
de jeugdzorg en de borging van de kwaliteit van de zorg. Vragen over Zorgbelang worden gesteld 
door Groen Links, PvdA, CDA en D66. Nadere uitleg over het “beter en efficiënter” worden gesteld 
door het CDA, VVD en D66. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk laat weten dat het beter en efficiënter zijn erin zit dat eerder en sneller 
maatwerk kan worden verleend waardoor er minder zwaardere en duurdere zorg nodig is. De transitie 
brengt risico’s met zich mee en daar is de volle aandacht voor. De gedeputeerde is overtuigd van de 
Drentse aanpak. Er wordt gewerkt aan een concreet plan van aanpak om te komen tot de transitie. 
Hierover wordt met partijen overleg gevoerd. Er is oog voor de borging van de kwaliteit en de kennis. 
Hij is positief over de ambitie van de instellingen. Gedeputeerde Van der Tuuk benadrukt dat vanaf 1 
januari 2015 de gemeenten verantwoordelijk zijn voor de jeugdzorg.  
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: dat zodra er weer cijfers zijn vanuit de monitoring deze met de 
commissie worden gedeeld.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat het stuk voor kennisgeving is aangenomen. 
 
5c. Brief van college van Gedeputeerde Staten d.d. 9 november 2011 over Onderzoeksmemo 
Herhaalde meting Drents Olympisch Plan  
Samenvattende reactie van de fracties: 
Geagendeerd op verzoek van de fractie van D66. D66 vraagt zich af wat concreet de rol van de pro-
vincie vanaf 2012 is. De vragen van de commissie gaan over de ambities en doelstellingen van het 
Drents Olympisch Plan. De VVD stelt vragen over de termijn van de voorzitterschap. De PVV stelt 
vragen over het plan als communicatiemiddel. Het CDA vraagt naar de relatie met het Huis van de 
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Sport. De PvdA vraagt naar de economische effecten van de gehouden topsport evenementen. De SP 
benadrukt de hoofddoelstelling van het Drents Olympisch plan. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk antwoordt dat het council Drents Olympisch Plan is ingesteld om struc-
tuur te geven aan de verdere implementatie van het plan. In de council zitten meerdere partijen. Er 
komt een evaluatiemoment begin 2013. Rol van de provincie in de council is die vanuit het ruimtelijk 
economisch aspect. Gedeputeerde Van der Tuuk antwoordt dat GS geen consequenties hebben ver-
bonden aan dit onderzoek. Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat council manager, naar aanlei-
ding van dit rapport, een lijn zal moeten gaan uitbrengen ten aanzien van de monitoring.  
 
 
5d.  Brief van college van Gedeputeerde Staten d.d. 14 december 2011 over Stand van zaken 
ontwikkeling Drentse Zuidas 
Samenvattende reactie van de fracties: 
De commissie vindt dat het gebied voldoende potentie heeft en dat er wel samenwerking moet worden 
aangegaan. De commissie is van mening dat de inzet wel hoger moet worden en kijkt uit naar de ver-
volg brief van het college. De commissie stelt vragen over de concrete doelen en resultaten. De PvdA, 
CDA en VVD vragen naar de kansen die ontbreken in de brief en naar de rol van de ondernemers. 
Daarnaast vraagt de commissie naar de gezamenlijkheid die er te vinden is in de regio. 
De CU stelt vragen over het rapport over de regionale bedrijventerreinen visie. D66 benadrukt de rol 
van de provincie en stelt vragen over de meetbaarheid van de resultaten. Het CDA benadrukt het 
thema logistiek en chemie. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk geeft aan dat de brief een realistische toon weergeeft. Gedeputeerde 
Van der Tuuk onderschrijft de enorme potentie in het gebied ligt en laat weten dat dan wel goed sa-
mengewerkt moet worden. Van belang wordt in de komende periode de keuzes die door partijen wor-
den gemaakt. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: binnen een jaar meer duidelijkheid te geven. 
 
5e.  Opdracht onderzoeksgroep m.b.t. onderzoek Innovatiekracht.  
Samenvattende reactie van de fracties: 
Geagendeerd op verzoek van PvdA en D66. De PVV voegt een vraag toe aan de lijst met vragen. De 
commissie stemt in met de vragen die zijn geformuleerd door de PvdA en D66 en de toevoeging van 
de PVV. De commissie vraagt de vragen mee te nemen in het onderzoek dat uitgevoerd gaat worden 
door GS. De commissie vindt het belangrijk dat de termijn van de oplevering van het onderzoek wel 
gehaald wordt. De commissie geeft aan de kosten van het onderzoek binnen kaders te willen behou-
den. De commissie stemt in met de voorstellen die de gedeputeerde over tijd en geld heeft gedaan. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Van der Tuuk geeft de mogelijkheden zijn voor het meenemen van de vragen in het 
onderzoek. De gedeputeerde geeft aan dat de verwachte oplevering april is en dat hij de wens van de 
commissie heeft gehoord dat dit zo moet blijven. Hij stelt voor het financiële kader te houden op € 
10.000,- tot € 20.000,-. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
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Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: de vragen mee te nemen in het onderzoek onder de voorwaar-
den over tijd en geld die door te commissie zijn meegegeven. Bij problemen wordt afstemming ge-
zocht met de griffie. 
 
 
6. Mededelingen 
De voorzitter geeft aan dat er op 25 januari een werkbezoek aan SNN. De voorzitter wenst mevrouw 
Smits sterkte namens de commissie. 
 
7. Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 17.40 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 7 maart 2012. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie van 7 maart 2012, 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie Cultuur en Economie, 18 januari 2012 
  
Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 
  
Toezeggingen korte termijn 
1. Gevolgen deregulering 
monumentenzorg 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe met een notitie te 
komen waarin wordt aangegeven hoe de deregulering 
in de monumentenzorg uitpakt voor zaken die de 
provincie van belang acht in het kader van de 
provinciale monumentenlijst (PvdA). 

16.02.2011 31.03.2012 Brief GS d.d. 13 december 2011: Notitie wordt 
verwacht in eerste kwartaal van 2012.  
 
√ afgehandeld statenstuk 2012-2015 is 
ontvangen en komt op de agenda van C&E 
 

2. Agendering idee Drentse 
Zorgacademie binnen regiegroep 
en zorginstellingen 
 

(afkomstig uit PS 13 juli 2011) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe om het idee van 
een Drentse zorgacademie te zullen agenderen binnen 
de regiegroep Kennis & Arbeidsmarkt en bij de 
zorginstellingen (GL). 

13.07.2011 13.12.2011 Brief GS d.d. 13 december 2011: Tijdens 
overleg van adviesgroep K&A van 29 
november 2011 wordt besloten over de datum 
waarop dit punt op de agenda van de 
Regiegroep K&A komt te staan. 

3. Informeren bij start eerste fase 
kenniscluster vezelchemie 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe de 
commissieleden te informeren, wanneer GS starten met 
de eerste fase van het opzetten van een kenniscluster 
vezelchemie. 
 

28.09.2011 28.12.2011  

4. Overleg met PS over RSP 
Coevorden/Assen 
 

(afkomstig uit PS 9 november 
2011) 

Gedeputeerde Brink zegt toe om de staten in een 
afzonderlijk overleg te informeren over de RSP 
projecten in Coevorden en Assen 

09.11.2011 09.02.2012 Hiervoor wordt in overleg met de griffie 
momenteel een datum voor gezocht. 

5. Effecten beëindiging inzet 
onderwijs/arbeidsmarkt 
 

(afkomstig uit PS 9 november 
2011) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe om met PS nader 
overleg te voeren over de effecten van het beëindigen 
van de inzet op onderwijs en arbeidsmarkt. 

09.11.2011 09.02.2012  

6. Inhoud prestatie-indicatoren 
subsidiebeschikking 
Herinneringscentrum & StavaZa 
bestuurlijke toezegging Midden-
Drenthe 

Gedeputeerde Klip zegt toe de commissie schriftelijk te 
informeren over de inhoud van de prestatie-indicatoren, 
verwerkt in de subsidiebeschikking voor het 
Herinneringscentrum Kamp Westerbork. In de 
beantwoording wordt tevens de stand van zaken over 
de bestuurlijke toezegging van Midden-Drenthe m.b.t. 
de wegomlegging mee genomen en wat de 
consequenties zouden zijn, wanneer deze niet wordt 
nageleefd. 
 

30.11.2011 29.02.2012  
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7. Brief van college van 
Gedeputeerde Staten d.d. 9 
november 2011 over Stand van 
zaken aanleg recreatieve 
vaarverbinding Erica-Ter Apel 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe: de opvatting van 
de gemeente terug te koppelen aan de commissie. 
 

18.01.2012 18.04.2012 Voorstel om deze toezegging te verplaatsen 
naar de  lijst van toezeggingen OGB. 

8. Opdracht onderzoeksgroep 
m.b.t. onderzoek Innovatiekracht 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: de vragen mee 
te nemen in het onderzoek onder de voorwaarden over 
tijd en geld die door te commissie zijn meegegeven. Bij 
problemen wordt afstemming gezocht met de griffie. 

18.01.2012 18.04.2012 √ afgehandeld. De vragen worden 
meegenomen in het onderzoek van GS, 
binnen de voorwaarden zoals gesteld door uw 
commissie.  

 
Toezeggingen lange termijn 
1. Informeren volgende fasen 
uitbetalingen aan 
Herinneringscentrum Kamp 
Westerbork 

Gedeputeerde Klip zegt toe om de commissie te 
informeren, wanneer volgende fasen van uitbetalingen 
aan het Herinneringscentrum worden bereikt.  
 

30.11.2011 30.05.2012  

2. Brief van college van 
Gedeputeerde Staten d.d. 9 
november 2011 over Stand van 
zaken aanleg recreatieve 
vaarverbinding Erica-Ter Apel 

Gedeputeerde Munniksma zegt toe: In de regionale 
omgevingsvisies zullen ook de plannen uit de 
particuliere sector worden meegenomen 

18.01.2012 31.12.2012  Voorstel om deze toezegging te verplaatsen 
naar de lijst van toezeggingen OGB. 

3. Brief van college van 
Gedeputeerde Staten d.d. 24 
november 2011 over 
Uitvoeringsprogramma Jeugdzorg 
2012 (incl. inspraaknotitie) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: dat zodra er 
weer cijfers zijn vanuit de monitoring deze met de 
commissie worden gedeeld 

18.01-2012 18.01.2013  

4. Brief van college van 
Gedeputeerde Staten d.d. 14 
december 2011 over Stand van 
zaken ontwikkeling Drentse 
Zuidas 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe: binnen een jaar 
meer duidelijkheid te geven. 
 

18.01.2012 18.01.2013  

 
 
 
Moties 
M 2011-10: Motie Economie 
(focus op Topsector en MKB) 
(CDA) 

PS verzoeken GS om naast de focus op topsectoren 
ook nadrukkelijk een visie en een stimulerend 
actieprogramma te ontwikkelen om de kracht van de 
bestaande MKB-structuren te optimaliseren en dit in de 
herijking van het KEI mee te nemen. 

13.07.2011 -  
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M 2011-15: Motie Sociaal en 
Cultureel Domein 
(PvdA & VVD) 

PS dringen er bij het college op aan om in februari 2012 
met een uitgewerkt voorstel te komen in het sociaal en 
cultureel domein waarin concreet wordt aangegeven 
welke keuzes er gemaakt worden. 

09.11.2011 29.02.2012 PS 09.11.2011: gedeputeerde Van der Tuuk 
zegt toe om met een totaalvisie op de taken 
van de provincie binnen het sociaal en 
cultureel domein te komen vóór maart 2012. 
 
√ zie agenda punt 6 

M 2011-18: Onderzoek naar 
werkgelegenheidseffecten 
Programma 9 
(PvdA) 

PS roepen het college op om een gericht onderzoek te 
starten naar de geformuleerde en mogelijke effecten 
van werkgelegenheidsmaatregelen in Programma 9 en 
dit onderzoek op 1 maart 2012 aan PS voor te leggen. 

09.11.2011 01.03.2012 PS 09.11.2011: gedeputeerde Van der Tuuk 
zegt toe bij de uitvoering van deze motie 
eveneens het CDA Banenplan en de 
(ingetrokken) CDA motie Stimulering 
Vrijetijdseconomie en de D66 motie Jonge 
Innovatiekracht te betrekken. 

M 2011-26: Motie Jonge 
Innovatiekracht 
(D66) 

PS verzoeken het college de staten voor 1 maart 2012 
een voorstel te doen waarin wordt aangegeven op 
welke wijze voor de jonge ondernemers en starters 
meer mogelijkheden kunnen worden gecreëerd, 
bijvoorbeeld door de toekenning van microkredieten. 

09.11.2011 01.03.2012  

M 2011-27: Motie Festival ‘D-Day 
Drenthe’ 
(CDA) 

PS verzoeken het college binnen de in de Begroting 
2012 aangegeven 5 culturele festivals, jaarlijks een 
groot festival te doen organiseren met landelijke 
uitstraling, waar de cultuur en de historie van Drenthe 
een plaats krijgen en waar qua muziek en 
entertainment, zowel jong als oud iets van zijn gading 
vindt. 
 

09.11.2011 - Brief van GS van 15 februari 2012 is 
ontvangen en wordt voorgelegd aan presidium. 

M 2012-01: Behoud acute 
verloskundige zorg voor Meppel 
e.o. 

PS roepen het college op:  
1. om zich in te zetten voor een goede kwalitatieve 
basiszorg met behoud van acute verloskundige zorg 
voor Drenthe en nu in het bijzonder voor Meppel e.o.. 
2. de motie ter kennisneming te sturen aan minister 
Schippers, de fracties van de Tweede Kamer, de raden 
van besturen, Zorgverzekeraar Achmea, Kring 
Verloskundigen en regiogemeenten. 

01.02.2012 -  

 




